
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. április 16-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott  üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal:  Garaj Dániel jegyző, 
     Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről. 
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág 
Imréné képviselő Asszonyt és Vass András képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
 
Napirend:  
 
1. A 2007. évi zárszámadás jóváhagyása 

Előadó: polgármester 
 
2. Tájékoztató a 2007. évi ellenőrzésekről 

Előadó: polgármester 
 
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: polgármester 
 
4. Indítványok, javaslatok 

a.) Pályázatok ügye 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: A 2007. évi zárszámadás jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az 1. napirendi ponttal kapcsolatos anyag kiment, 
azt a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. Megkérem Jegyző Urat, hogy tegye meg 
szóbeli kiegészítését, majd a bizottság Elnökét, ismertesse javaslatát. 
Péter, fel szeretném hívni a figyelmedet, hogy amikor én beszélek, akkor azt ne vedd a 
diktafonoddal. 
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Elekes Péter: De én úgy tudom, hogy erre nincsen semmilyen törvény ami tiltaná. 
 
Hajdu Gábor: Van egy alkotmányjogász jó barátom, tőle kértem az ügyben tájékoztatást. 
Bárki hozzászólását veheted, aki hozzájárul. Kérlek, hogy amikor én beszélek, azt ne vedd, 
mert én nem járulok hozzá. 
 
Elekes Péter: Ilyen törvény nincs. 
 
Hajdu Gábor: Te ezt csinálod, a törvény ezt mondja, javaslom, hogy érdeklődj utána, aztán 
majd meglátod. 
 
Garaj Dániel: A Ptk. szerinti jogszabály az adatvédelemről, és egy legfelsőbb bírósági döntés, 
állásfoglalás szerint a képviselő-testületi ülés nyilvános, magnófelvétel úgy készülhetne, 
amennyiben a testület úgy módosítaná az SZMSZ-t, hogy mi rögzítjük, mi vennénk magnóra. 
Más csak úgy teheti, amennyiben az érintett hozzájárul. 
 
Elekes Péter: A közigazgatási hivatalt megkérdeztem, ott azt mondták, hogy nyugodtan 
használjam, nem ütközik törvénybe. 
 
Hajdu Gábor: Én addig nem folytatom az ülést, amíg nem kapcsolod ki, amikor én beszélek. 
Ne vedd kérlek, mert én nem járulok hozzá. 
 
Elekes Péter: Te is feljelenthetsz ezért. 
 
Hajdu Gábor: Én nem jelentek fel senkit, legfeljebb szólok a rendőrnek, hogy nem tudom 
végezni a munkámat, mert nem engedi egy rendbontó. 
 
Elekes Péter: Én nem érzem magam rendbontónak. 
 
Révay István: Amennyiben te nem fogadod el a jegyző úr által adott tájékoztatást az ügyben, 
úgy a Közigazgatási Hivatalhoz fordulhatsz. Én sem értek veled egyet. A fontos az, hogy a 
munka menjen, és én is azt mondom, hogy én sem járulok hozzá, hogy vedd, amikor én 
beszélek. 
 
Elekes Péter: Ki fogom kapcsolni, de az ügyben a Közigazgatási Hivatalhoz fogok fordulni, 
és meglátom, hogy mi lesz. 
 
Virág Imréné: Én is érdeklődtem, csak a hozzájárulásommal készíthet magnófelvételt, amikor 
én beszélek. 
 
Elekes Péter: Videó felvételt is lehetne készíteni. 
 
Viráng Imréné: Ha hozzájárul mindenki.  
 
Hajdu Gábor: Megkérem Jegyző Urat, tegye meg szóbeli előterjesztését az 1. napirendi 
ponttal kapcsolatosan. 
 
Garaj Dániel: Ismertette a 2007. évi zárszámadás jóváhagyásával kapcsolatos írásos 
előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Ujváry Ferenc: Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát a napirendi ponttal 
kapcsolatosan, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Azt hiszem elmondhatjuk, hogy jó költségvetési évet zártunk, és legalább szóban dicséretet 
érdemelnek akik a munkában részt vettek, jól gazdálkodtak, akik tervezték, és akik jól 
dolgoztak. Most már látható, hogy az év végén adott jutalom nem volt hiábavaló. A bizottság 
mindenkinek köszönetét fejezi ki a végzett munkáért. 
 
Révay István: Az anyagot átnéztem, és elfogadásra javasolom. 
 
Virág Imréné: Sajnos a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén tegnap nem tudtam részt 
venni. Jól látható, hogy amit az ellenőrzés feltárt, az igazán most telt meg tartalommal, ez 
töltötte meg. Tisztelet illeti meg a gazdálkodást. Sokat hallhatjuk a médiában, hogy nagyon 
sok helyen a normatív támogatást működésre használják fel. Ezt én nem igazán tudom 
elképzelni, mert amennyi pénz van, annyival kell tudni gazdálkodni. Az ellenőr is elmondta, 
hogy kevés az ilyen gazdálkodású önkormányzat. Nyugodtan nézhetünk a pályázatok elébe, 
mert az önrészt fogjuk tudni biztosítani. Tisztelet illeti a dolgozókat. A kiküldött anyag 
nagyon jól áttekinthető, átlátható, ez is nagyon dicséretes.  
 
Hajdu Gábor: Nem szeretnék senkit ismételni, de mindenkinek szeretném megköszönni a 
munkát. Legfőképpen azonban a Képviselő-testületnek, hogy olyan döntéseket tud hozni, ami 
alapja, hogy egy beszámoló ilyen lehessen. Így tudják biztosítani a dolgozóknak is a nyugodt, 
kiegyensúlyozott munkavégzést. 
 
Szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta a 3/2008. (IV.16.) számú rendeletét a 
2007. évi költségvetés végrehajtásáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 2008. április 16-án kihirdetésre került. 
 
 
2. napirendi pont: Tájékoztató a 2007. évi ellenőrzésekről 
 
Garaj Dániel: Ismertette írásos előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

29/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: Tájékoztató a 2007. évi ellenőrzésekről 
 
Képviselő-testület a 2007. évi ellenőrzésekről szóló tájékoztatót elfogadta. 
 

3. napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: A beszámoló a meghívó mellékleteként kiküldésre került. Kérem, hogy tegyék 
fel kérdéseiket a T. Képviselők. 
 
Ujváry Ferenc: Két kérdésem lenne. Az egyik a falunap alkalmából megrendezendő, 
úgynevezett „krumpli fesztivál”. Úgy terveztük, hogy a falunapot ez fogja kiváltani az évtől. 
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Hogy áll ez a dolog? A másik az a szennyvíz pályázatunk. Én nagy izgalommal, 
aggodalommal, reménykedéssel várnám a pályázat eredményét. Ezzel kapcsolatosan is 
szeretnék valami biztatót hallani.  
 
Hajdu Gábor: A fesztivál, amit gondoltunk, úgy tűnik az idén semmiképp nem valósulhat 
meg. A pályázati kiírás inkább városokra vonatkozott, 50%-os a támogatottsága, és még 
nagyon sok pénzt kellene hozzátenni, ez így nekünk nem jó. Ígéret van rá, hogy a 
későbbiekben lesz lehetőség. A következő ülésen így viszont a falunapnak a vázát már majd 
el kellene tudnunk fogadni, hiszen azt nekünk elő kell készíteni, az előző évek gyakorlatának 
megfelelően.  
A szennyvíz pályázattal kapcsolatosan még hivatalosan semmi nem dőlt el, lóg a levegőben, 
de nagyon úgy tűnik, hogy néhány tized ponttal nem férünk bele, ami meglehetősen borzolja a 
kedélyeket. Hogy úgy mondjam, még a „hegyek vajúdnak”. Sajnos itt tartunk.  
Az elkövetkezendőkben néhány pályázati lehetőségről fogok mondani egy pár szót. 
Tájékoztatásképpen el szeretném mondani, hogy a jelenlegi kiírások alapján, az EU-s 
pályázatok olyanok, hogy nem tudunk már mi pályázni, mint ezt megelőzően a TEKI és 
CEDE pályázatok esetében régen. Kiváló szakemberekre van szükség, pályázatírókra, akik 
nagyon értik a dolgukat, mert csak így van esély. 
 
Tóth Csabáné: A közbiztonság megőrzésével kapcsolatosan szeretném kérdezni, hogy van-e 
valami biztató, mondott-e a kapitány valamit? 
 
Hajdu Gábor: A kapitány úr tájékoztatása szerint arra nagyon kevés esély van, hogy itt 
maradhat ez a 20 fő. Nem tudják fenntartani ezt az épületet, így vagy Putnokon, de úgy néz 
ki, hogy inkább Ózdon lesznek helyileg. Ez már most is úgy van javarészt hogy, csak amíg 
felveszik a szolgálatot addig vannak itt, mert utána menniük kell a körzetükben 
külszolgálatba. Ez 29 települést jelent. Kapitány Úr elmondta, hogy az már biztosan nem 
igazán lesz jellemző, amit eddig csináltak, az hogy álltak a határszélen és okmányoltak, mert 
erre nincs idő. Megkért Kapitány Úr, hogy bármilyen probléma van, úgy azt jelezzük neki 
azonnal és mindenképp lépni fog rá rögtön. Igazán nem rajta múlik, hogy itt marad-e az őrs, 
és ez valójában pénzkérdés. Ennek ellenére sokat vannak itt. Már jeleztük nekik, hogy a régi 
határ megnyitása kapcsán a gyorshajtás nagyon jellemző dolog, megígérte, hogy fognak rá 
lépni. Április 17-én a polgárőrség közös éjszakai szolgálatot fog ellátni a rendőrséggel. 
Egyébként az új ózdi kapitány egy nagyon szimpatikus ember, és együttműködő, partner-
vezető. Görömbei Úr visszakerült Putnokra, Antal István a körzetes rendőrünk. 
Tájékoztatásképpen elmondom, hogy a volt határbisztró épületét megvette a Magyar Közút. 
Nekik inkább a terület kell, ott fogják végezni a méréseket. Tárgyaltak a rendőrséggel, hogy 
ott nekik kellene állandó rendőri felügyelet. Az is felmerült, hogy az épületet biztosítanák a 
20 főnek. Ez persze nem ilyen egyszerű. Az valószínű, hogy egy KMB-s helyiséget fognak 
biztosítani ott kinn, így sokkal többet fog itt tartózkodni a körzetesünk településünkön. Azt 
tervezik, hogy ezt az irodát is rácsatlakoztatják majd a BM rendszerre, így nem kellene 
mindenért bemenni Putnokra.  
Megköszönte Kapitány Úr azt, hogy a Képviselő-testületek jónak látták a közös, éjszakai 
szolgálatok ügyében az elképzelést. 
Ez a kirendeltség ügy egyébként folyamatosan napirenden van.  
Megrendezésre került a közelmúltban ismét az ÁMK-ban a közlekedésbiztonsági vetélkedő, 
ami egyre sikeresebb. Nagyon sokan voltak, és a visszajelzések is nagyon pozitívak. Ez jó 
alkalom volt és mindig lehet is beszélni a vezetőkkel. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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30/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

  Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló  
  beszámolót elfogadta. 
 
 
4. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Bánréve, Kossuth Lajos utca járda pályázat 
 
Hajdu Gábor: A Kossuth Lajos úti járda páratlan oldala egy részének felújítására a tavalyi 
évben két pályázatot is benyújtottunk, amelyek sajnos nem nyertek. Várnám, hogy kiírásra 
kerüljön a pályázat hazai forrásra is, amire szintén be szeretném nyújtani. Jelenleg egy EU-s 
kiírás megjelent, de lényegében az idő olyan szűkös, hogy már be is kellene adni. Ezért S.O.S. 
lépéseket tettünk. Három ajánlatot bekértem a pályázat írásra. 
Ismertette az ajánlatokat, melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
Én javaslom az SLG Consulting Miskolc Kft. ajánlatát elfogadásra. Ez a legkedvezőbb és ők 
az óvoda pályázatunk írói is. Amennyiben kiírásra kerül hazai forrásból ez a pályázat, annak a 
megírásában is segíteni fognak.  
Az eredeti kiírás szerint már a holnapi napon be kellett volna nyújtani a pályázatokat, de a 
kiírók is fegyelembe vették, hogy ez képtelenség, így május 05-re tolták ki a beadási 
határidőt. A tervezői költségbecslést megkértük, kiszámítottuk a költségeket.  
Ismertette azt, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Tájékoztatásképpen elmondanám, hogy küldtek egy listát, amelyen 100 aláírást kellett 
összegyűjteni, hogy akarják a járda felújítást a lakosok. Ezért is pl. plusz pont jár. Ezek mind 
olyan dolgok, amelyeket csak a pályázat írók tudnak. Nekik nagyon képben kell lenni, és ott 
is vannak. Vagy például, megcéloz egy csoportot, 1 főt el kell küldeni egy képzésre, akinek 6 
havi bérét fizetni kell, venni kell egy fűkaszát, és foglalkoztatni, ezért is plusz pont jár. A  
pályázatnak a költsége 17 millió forint volt, az így, ezekkel a kritériumokkal mostanra 20 
millió forint lett. Innen Totyotól a Thomas kanyarig kerülne felújításra a járda páratlan oldala. 
Az önerő az összes költség 10%-a, ami 2.012.375,-Ft. Mi Jegyző Úrral úgy gondoltuk, hogy a 
hazai pályázati lehetőségre is be fogjuk adni.  
 
Ujváry Ferenc: Ha nyer a pályázat, akkor 10% az önerő, ha nem nyer, mennyibe lesz ez 
nekünk? 
 
Hajdu Gábor: Az előzőekben ismertetettek szerint, amennyiben az SLG Consulting ajánlatát 
fogadjuk el, úgy 20.000,-Ft-ba kerül, ha nem nyertes. 
 
Ujváry Ferenc: Annyit véleményem szerint megér kockáztatni. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 
igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

31/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánréve, Kossuth L. utcai járda pályázat 
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a./  
Képviselő-testület az SLG Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. 3519  
Miskolc, Enyedi György út 12. szám alatti vállalkozót bízza meg a Bánréve,  
Kossuth L. utca páratlan oldala egy részének felújítására vonatkozó ÉMOP  
3.1.3. jelű pályázat elkészítésére. 
A pályázat készítésének a díja 100.000,-Ft, melyből 20.000,-Ft-ot a pályázat  
befogadásakor, 80.000,-Ft-ot a pályázat elnyerése esetén a döntésről szóló  
értesítés kézhezvételekor lehet kifizetni.  
A fentiek figyelembevételével a pályázati szerződés megköthető. 

 
Határidő: 8 nap 
Felelős: polgármester 

 
b./  
Bánréve Község Önkormányzata pályázatot nyújt be az ÉMOP 3.1.3. jelű  
pályázati kiírásra, Bánréve, Kossuth L. utca páratlan oldala egy részének járda  
felújítására.  
A fejlesztés összköltsége 20.123.746,-Ft, melyhez a Képviselő-testület  
2.012.375,-Ft saját erőt biztosít a költségvetés terhére készpénzben. 
Képviselő-testület vállalja, hogy a megépített ingatlan rendeltetésében, és az  
ingatlannal kapcsolatos tulajdonviszonyban 5 évig nem történik változás.  

 
Határidő: május 5. 
Felelős: polgármester 
 
 

b./ Iskolai tanterem felújítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az ÖTM által kiírásra került egy olyan pályázat, 
mely a három iskolai tanterem felújításra lehetőséget adhatna. Ezt mindenképpen be kell 
nyújtanunk. Maximum 20 millió forint nyerhető és ehhez jön az önerő, ami 1,1 millió forintot 
jelent. 95%-os a támogatás. A maximumra pályázunk és megnézzük, hogy milyen 
tartalommal tölthető meg. Sok munka áll előttünk. Serényfalva és Hét községek Putnokkal 
felbontják az intézményfenntartói megállapodásukat és Bánrévével kívánnak kötni. Őket 
akkor fogadni kell, így a három tanterem felújítását mindenképpen meg kell oldani. Osztályt 
kell bontani, és feltétlenül kell a tanterem. Amennyiben nem nyerünk, és a fenntartói 
megkötésre kerül, úgy saját pénzből meg kell majd oldani, hogy a gyerekeket fogadni tudjuk. 
LEKI-re is pályázni kívánunk. A két testület a szándéknyilatkozatát legkésőbb hétfőre el fogja 
juttatni nekünk, így a jövő héten egy rendkívüli testületi ülést tartanunk kell az ügyben. Plusz 
pontot fog jelenteni, hogy társulásról van szó, és több település tagja. Javaslom, hogy adjuk be 
a 20 millió forintra a pályázatot. Építési engedéllyel rendelkezünk. Esetleg ha a másik is nyer, 
úgy az egyiket visszamondjuk. A serényfalvi és héti szülők zömében úgy döntöttek, hogy 
nem kívánják a putnoki iskolába íratni gyermekeiket, a két testület is olyan döntést hozott, 
hogy ha kevesebb gyermek jár Putnokra, mint máshová tőlük, akkor felbontják a fenntartói 
megállapodásukat Putnokkal. Így Putnok most még egy kicsit az időhúzásra megy, még 
tárgyalni akarnak velük. Serényfalva a későbbiekben egyébként tagiskolánkká szeretne válni. 
Ez teljesen más koncepció lesz, mint Sajópüspökivel. A serényfalvi egy jó iskola, hasonló 
tagiskola lesz, de más feltételekkel. A mi költségvetésünk pozitívabb lesz tőle, hogy lesz még 
egy tagiskolánk. Serényfalván mindent úgy meg akarnak tartani, mint ahogy most van. 
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Gondolkozunk rajta, hogy a bejáró tanulóinkat iskolabusszal fogjuk hordani. Erre a térség fog 
pályázni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

32/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: Iskolai tanterem felújítása 

 
Képviselő-testület pályázatot nyújt be a 18/2008. (III.28.) ÖTM rendelettel kiírt  
kistelepülési iskolák tárgyi feltételeinek javítása pályázati kiírásra, a tulajdonát  
képező régi iskola szárnyának felújítására.  
A pályázathoz szükséges 1.100.000,-Ft önerőt biztosítja.  
Utasítja a polgármestert a pályázat kidolgozásáról és benyújtásáról  
gondoskodjon. 

 
Határidő: 2008. IV.30. 
Felelős: polgármester 
 

 
c./ WIFI falu pályázat 
 
Hajdu Gábor: Lehetőség van egy olyan pályázatra, ahol hátrányos helyzetű gyermekek 
részére 30.000,-Ft-ért számítógépet adnának, ezt részletekben is meg lehetne fizetni, úgy hogy 
mi, az önkormányzat kifizetjük, átvállaljuk és aztán a hivatal által folyósított járandóságából 
levonásra kerül részletekben. 10-20 hátrányos helyzetű gyermekről van szó. A számítógéphez 
Internet hozzáférést biztosítanának 2008. évben ingyen, a jövő évtől pedig mintegy 1.000,-
Ft/hó áron. Ez egy alapítványi pályázat. Akinek a településen Wifi hozzáférése van, az 
egyébként 1 órát ingyen Internetezhet. Feltennének a Gömörteles mellé egy másik adót a 
kéményen, valamint nekünk havi mintegy 800,-Ft-ba kerülne az áramfogyasztása. Az 
iskolával már felvettem a kapcsolatot a névsort ide fogják adni a pedagógusok. A beadási 
határidő április 30.  
Ismertette a pályázati összefoglaló anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

33/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: WIFI falu pályázat 

 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a WIFI Falu pályázati kiírás alapján  
felmérésre, és kidolgozásra kerüljön a pályázati koncepció. Az előkészítés  
után az előterjesztést soron kívüli testületi ülésre kell terjeszteni. 

 
Határidő: 2008. IV.30. 
Felelős: polgármester 
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d./ Faluközpont rekonstrukciójára pályázat 
 
Hajdu Gábor: Az iskola tervezőjét megkértem, hogy járják már körül milyen lehetőséget 
látnának arra, hogy egy egységes falukép kialakítására pályázni tudjunk. Az emlékpark ügye 
már többször felmerült. Sokat beszéltünk ezt megelőzően is arról, hogy egy közparkot ki 
kellene alakítani. Jó lenne, más funkciót adni, mint pl. játszótér, közpark, stb. A játszóteret pl. 
gondolnánk ide a kanyarba, jól elkerítve, és a jelenlegi helyen lehetne a közpark. A 
háttéranyagot elkészíttetnénk, így már lenne egy komplett anyagunk az elképzelésről. Erről 
kértem egy tájékoztatót, melyet meg is küldtek.  
Ismertette az anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Véleményem szerint szükséges lenne felvázolni, hogy amennyiben a pályázati kiírás 
megjelenik, akkor már tudnánk rá lépni. Szakember nézné meg. Gondolkodunk azon is, hogy 
a jelenlegi játszótér mögött lévő, Szilárdi Csaba tulajdonát képező telekre is alkudni kellene a 
tulajdonossal. Javaslom, hogy a kezdeti lépéseket tegyük meg. Arról kellene a testületnek 
dönteni, hogy belefogjunk-e, vagy sem. 
 
Virág Imréné: Én mindenképpen támogatom ezt a dolgot, a legmesszemenőbbekig. Úgy már 
az ünnepségeinket méltóképpen tudnánk megtartani, mert ez most egyáltalán nem így van. 
Nagyon jó lenne. Beszélgettünk róla, hogy a későbbiekben gondolkodni kellene azon is, hogy 
a tizenéves fiataloknak jó lenne egy hely, ahol össze tudnának gyűlni. Persze ez még távlati 
dolog.  
 
Kozma Lászlóné: A javaslatot támogatom, nekem magával a hellyel van bajom. A kanyar 
nagyon forgalmas hely, azt nem tartom alkalmasnak a játszótérnek. 
 
Hajdu Gábor: Nincs más. 
 
Kozma Lászlóné: Az játszótérnek nem megfelelő hely. 
 
Révay István: Támogatom a javaslatot, foglalkozzunk vele. Az előkészületek történjenek 
meg, utána úgyis egyeztetnek velünk, hogy mit hová javasolunk, azt pedig majd eldöntjük 
akkor.  
 
Bán János: A játszóteret én sem tartom jónak a kanyarban, a főút mellett. 
 
Révay István: A régi testület is foglalkozott már vele, hogy a játszótér mögötti területet 
megvásárolja, akkor nem nekünk adták el. A jelenlegi tulajdonossal tárgyalni kell, az a terület 
ott még befelé nyúlik, ott véleményem szerint jó helye lenne a játszótérnek. Amikor 
indítványoztuk az egyház részéről, hogy a parókiát fel kellene újítani, akkor az egri érsekség 
azt mondta, hogy azt is lehetne értékesíteni, akár egy falu-múzeum is lehetne benne. 
Javaslom, hogy vegyük fel a kapcsolatot, úgyis közös munka lesz, az előkészületek 
történjenek meg. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

34/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 

  Tárgy: Faluközpont rekonstrukciójára pályázat 
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Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az SLG Consulting Tanácsadó és  
Szolgáltató Kft. 3519 Miskolc, Enyedi György út 12. szám alatti vállalkozó a  
Bánréve faluközpont rekonstrukciójára vonatkozó projekt megvalósításával  
kapcsolatosan előkészítő munkát végezzen.  
Az előkészítéssel kapcsolatos költségekre konkrét ajánlatot kell kérni és  
testület elé terjeszteni.  

 
Határidő: 30 nap 
Felelős: polgármester 

 
e./ Azonnali beszedési megbízáshoz hozzájárulás 
 
Garaj Dániel: A március 10-i testületi ülésen hoztunk egy döntést, hogy az ózdi többcélú 
társulás társulási megállapodása módosításra kerüljön, az azonnali beszedési megbízás 
vonatkozásában. A társulás ad kölcsönt a településeknek, de sajnos sokan nem fizetik vissza, 
vagy még az egyiket vissza sem fizette, már igényelné a következőt. A nyilatkozatokat mind a 
29 településnek meg kell tennie az ügyben, így nekünk is. Azt kellene lenyilatkozni, hogy a 
Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy az Ózd Kistérség Többcélú Társulásának 
Társulási Tanácsa a Társulási Megállapodásban foglaltak alapján azonnali beszedési megbízás 
benyújtására jogosult legyen, amennyiben nem fizeti valaki vissza a kölcsönt. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

35/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 

  Tárgy: Azonnali beszedési megbízáshoz hozzájárulás 
 
  Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy az  
  Ózd Kistérség Többcélú Társulásának Társulási Tanácsa a Társulási  

Megállapodásban foglaltak alapján azonnali beszedési megbízás benyújtására  
jogosult. 

 
 
f./ Közbeszerzési terv 
 
Garaj Dániel: A közbeszerzésekről szóló törvény kimondja, hogy közbeszerzési tervet kell 
elfogadni az adott évre tervezett közbeszerzésekről a költségvetési év elején, lehetőség szerint 
április 15-ig. A közbeszerzési tervet az ajánlatkérőnek legalább öt évig meg kell őriznie. A 
közbeszerzési terv nyilvános. A közbeszerzési terv elkészítése előtt az ajánlatkérő indíthat 
közbeszerzési eljárást, amelyet a tervben szintén megfelelően szerepeltetni kell. Az 
értékhatárok árubeszerzésnél 8 millió forint, építésnél 15 millió forint, szolgáltatás esetében 8 
millió forint. Jelenleg esetünkben ilyen nem áll fenn, így azt kellene kimondani, hogy 
képviselő-testület megállapítja, hogy közbeszerzés alá eső árubeszerzési, építési szerződés, 
illetve szolgáltatásra vonatkozó szerződése jelenleg nincs, így közbeszerzési tervet nem kell 
készíteni. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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36/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 

  Tárgy: Közbeszerzési terv 
 

Képviselő-testület megállapítja, hogy közbeszerzés alá eső árubeszerzési,  
építési szerződés, illetve szolgáltatásra vonatkozó szerződése jelenleg nincs,  
így közbeszerzési tervet nem kell készíteni. 
 

g./ GYEA EU Intervenciós Élelmiszersegély pályázat 
 
Garaj Dániel: Ismét kiírásra került a GYEA élelmiszersegély pályázat. A határidő miatt, úgy 
gondoltuk, hogy felesleges lett volna ezért összehívni egy rendkívüli testületi ülést, így 
benyújtottuk. Kérem, vegye tudomásul a testület, hogy a pályázat benyújtásra került. 
Amennyiben nyerünk, megjön a válasz, úgy tájékoztatás után a bizottság, vagy a testület dönt 
az érintettek köréről. 
Ismertette a kiírást, valamint a benyújtott pályázatot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Révay István: Szerintem, amennyiben nem nyújtottuk volna be, már akkor is nyertünk volna. 
 
Hajdu Gábor: Nagyon érdekes, mert a környékünkön senki nem nyer. Az elején nem 
pályáztak, most már nem tudnak bekerülni a körbe. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

37/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 

  Tárgy: GYEA EU Intervenciós Élelmiszersegély pályázat 
 

Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Gyermekétkeztetési Alapítvány  
2008. évi EU Intervenciós Élelmiszer segély programra pályázatot nyújtottunk  
be. A pályázati feltételeket elfogadja. 

 
 
h./ ÉRV privatizáció 
 
Hajdu Gábor: Többször foglalkoztunk már ezt megelőzően is ezzel az üggyel. Most küldtek 
meg egy anyagot és egy határozati javaslatot, melyet el kellene fogadnunk. 
Ismertette a megküldött anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
38/2008. (IV.16.) számú Határozat 

 
Tárgy: ÉRV privatizáció 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kezdeményezi, hogy az állami 
vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36.§ (2) bekezdés c) pontja alapján, a település 
jogszabályban előírt vezetékes ivóvízellátással, szennyvíz elvezetéssel- és tisztítással 
kapcsolatos feladatainak elősegítése érdekében  az Észak-Magyarországi Regionális Vízmű 
Zrt. jelenlegi teljes állami tulajdonban lévő részvénycsomagja a Vízmű Zrt. ellátási területén 
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található települési önkormányzatok tekintetében lakosságszám arányosan kerüljön 
önkormányzati tulajdonba, térítés nélküli vagyonátadással.  
E cél megvalósítása érdekében a Képviselő-testület úgy dönt,  
 
1. hogy a Képviselő-testület az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36.§ (2) 
bekezdés c) pontja alapján, a település jogszabályban előírt vezetékes ivóvízellátással, 
szennyvíz elvezetéssel- és tisztítással kapcsolatos feladatainak elősegítése érdekében az 
Észak-Magyarországi Regionális Vízmű Zrt. alaptőkéjét megtestesítő állami tulajdoni 
hányadú részvénycsomagjára az ellátási terület lakosságának egészéhez viszonyított 
településre vonatkoztatott lélekszámaránynak megfelelően (ebbe beleértve a Megyei Jogú 
Város lakosságát is) térítés nélküli önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó igényét 
bejelenti.  
2. Amennyiben az 1. pontban szereplő Társaság térítés nélküli tulajdonba adására a 
megállapodással érintett egyéb önkormányzatok bármelyike a hivatkozott törvény szerinti 
térítés nélküli vagyonátvételi igényét nem jelenti be, vagy a rá eső részvényhányadot átvenni 
nem kívánja, úgy Bánréve Község Önkormányzata a fennmaradó részvényhányad térítés 
nélküli átvételére kötelezettséget vállal. 
3. Vállalja a részvénycsomag tulajdonba adása miatt felmerülő költségek megtérítését, mivel 
álláspontja szerint a regionális vízmű-részvények átadása nem okoz kiadást vagy 
többletköltséget az Önkormányzat számára, és felhatalmazza a polgármestert, hogy az állami 
vagyonnal való gazdálkodásról szóló 254/2007. (X. 4.) Korm. rendelet alapján az ingyenes 
vagyonjuttatás iránti igényt a rendelet 50.§ (2) bekezdésében előírtak teljesítésével az MNV 
Zrt-hez bejelentse. 
4. Felkéri a polgármestert, hogy az igénnyel kapcsolatos eljárás előrehaladásáról az 
esetlegesen közbenső tulajdonosi döntést igénylő kérdésekben tájékoztassa a Képviselő-
testületet, továbbá felhatalmazza arra, hogy – a Képviselő-testület határozatainak keretei 
között meghatalmazza Esztergom Város Önkormányzatát arra, hogy több települési 
önkormányzat érdekeinek együttes képviselete esetén Bánréve Község Önkormányzata 
nevében is eljárjon az igénybejelentés és a tárgyalások vitele során. 
5. Vállalja, hogy a részvények térítésmentes önkormányzat tulajdonba vételéhez szükséges 
megállapodást megköti.  
 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
Határidő: folyamatos és augusztus 31. 
 
 
i./ Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klub támogatása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klub Elnökének kérelmét, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Javaslom az egyesületet a kérelemben foglaltak szerint támogatni. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

39/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klub támogatása 

 
Képviselő-testület a Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klub részére 2008. évben  
három alkalommal térítésmentesen biztosítja a Vivaro gépjárművet labdarúgó  
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mérkőzésre történő utazás céljából Borsodszentgyörgyre, Rimacsészbe, és  
Csízbe. 
 
 

Hajdu Gábor: Mindenki előtt ismeretes, hogy a falunapon a hangosításunk nagyon nem volt 
megfelelő. Emlékezetes marad az a kis malőr. Minden rendezvényünkön tapasztalhatjuk, 
hogy problémák vannak vele. Azzal mindenképpen kezdeni kell valamit. A szükséges 
lépéseket az ügyben megtettem, felmérettem, hogy mink van. A szakember miután megnézte, 
azt mondta, hogy azt megette a por. Kértem, hogy egy minimum elképzelést mondjon, azt 
mondta, hogy 2 millió forintba kerülne egy minimum felszerelés, amire szükség lenne. 
Kértem, hogy nézze meg, a meglévővel mit lehetne kezdeni. Az erősítőre azt mondta, hogy 
jó, a két hangfal kis felújítással jónak mondható. Tájékoztatott, hogy bele kellene az egészet 
tenni egy úgynevezett ládába, hogy ne érje a por, erre kellene egy keverőpult. Kérdeztem, 
hogy ez mennyibe kerülne, azt mondta, hogy 300.000,-Ft. Kértem három ajánlatot.  
Ismertette az ajánlatokat, melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik.  
A 300.000,-Ft alatti ajánlatra saját hatáskörben átcsoportosítást végeztem, és kifizettem. A 
kistérségi társulás mozgókönyvtártól megkerestek. A beszélgetés során megemlítettem, hogy 
kellene néhány dolog, CD és két hangfal, plusz a kábelek, ami 430.000,-Ft-ba kerül. Ezt a 
mozgókönyvtáron keresztül megveszi a társulás. Ahhoz, hogy egy tényleg komoly hangosító 
berendezésünk legyen, még kb. 200.000,-Ft hiányzik. Szükség van még egy erősítőre és két új 
hangfalra, illetve egy elosztóra. Így lesz profi berendezés. Ezt még saját hatáskörben át fogom 
csoportosítani, meg fogjuk vásárolni. Így lesz egy kb. 2 millió forintot érő rendszerünk. Ez a 
könyvtár fejlesztéshez megy, a hangosított órákhoz is használható, profi, nagyon tiszta 
technika. Be fogok számolni a testületnek az üggyel kapcsolatosan.  
 
Bán János: Arra gondoltunk, hogy a színpadhoz közel kellene ennek a berendezésnek helyet 
találni. A lépcső alatt kellene csinálni egy elzárt helyet pl. gipszkartonból, az a célnak 
megfelelő lenne. 
 
Révay István: A gipszkarton is költség. 
 
Ujváry Ferenc: Javaslom, hogy úgy, mint a hűtő helyét, a hangosító berendezés helyét is 
keresse meg az intézmény, nem gondolom, hogy ezzel is a testületnek kellene foglalkoznia. 
 
 
j./ SZMSZ módosítása 
 
Garaj Dániel: Elekes Péter képviselő úr egy beadványt nyújtott be, mely mindenki előtt 
ismeretes. A testület a meghozott határozatát egy következő ülésén a 112/2007. számon 
megerősítette. Ezután február hónapban ismét benyújtott képviselő Úr egy beadványt, mely 
utolsó mondata azt tartalmazza, hogy az ülésekről készüljön szó szerinti jegyzőkönyv. Ehhez 
az SZMSZ-t módosítani kellene. Én a szó szerinti jegyzőkönyv vezetését nem javasolom. A 
jegyzőkönyvek így is épp elég hosszúak, tartalmasak, a lényeget tartalmazzák. A törvényi 
előírás szerint is hozzászólások lényegét és a hozott döntéseket kell tartalmaznia a 
jegyzőkönyvnek. 
 
Hajdu Gábor József szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen, 3 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

 

 12



40/2008. (IV.16.) számú Határozat 
 
Tárgy: SZMSZ módosítása 

 
Képviselő-testület nem kívánja módosítani az SZMSZ jegyzőkönyv készítésére  
vonatkozó szabályozását. 

 
 
Garaj Dániel: Tájékoztatásképpen szeretném elmondani a T. Képviselő-testületnek, hogy 
Elekes Péter képviselő Úr írt egy levelet a közigazgatási hivatalnak, aminek a tartalma nem 
ismeretes előttünk. Erre egy választ kapott a közigazgatási hivataltól. A beadványában azt 
kéri, hogy ez a válasz legyen a testületi ülés jegyzőkönyvének a melléklete. Én ezt nem tartom 
indokoltnak. A válaszlevelet olvasva én is csak visszafelé tudok következtetni, de ez úgy 
gondolom, hogy nem a testület dolga. Senki nem értené, hogy miről is van szó. Amennyiben 
mégis ragaszkodik hozzá a képviselő úr, úgy indítvány javaslatként a közig. felé írt 
beadványát és az arra kapott választ is ismertetheti, ha ez testület elé tartozik. 
 
Révay István: A határnyitás következtében a forgalom a régi határ felé a Kossuth L. utcában 
nagyon megnőtt. Javasolnám, hogy a KPM-mel vegyük fel a kapcsolatot, és valamilyen 
megoldást próbáljunk keresni. Amennyiben 100 m-enként fekvőrendőr lenne az utcában, úgy 
az sokat segítene a helyzeten, mert a sebesség korlátozó táblát nem veszik figyelembe. 
 
Hajdu Gábor: Erről pont ma beszélgettünk, közösen kezdeményezni fogjuk, hogy valamilyen 
megoldás szülessen az ügyben. 
 
Ujváry Ferenc: Annyira megnőtt a forgalom? 
 
Révay István: Igen, jelentősen. 
 
Garaj Dániel: Felvesszük a kapcsolatot a közúttal, mert az ő kezelésükben van, ők tudják, 
hogy mit lehet tenni. 
 
Elekes Péter: A beadványommal kapcsolatosan én a továbbiakban is kérem, hogy az kerüljön 
a jegyzőkönyv mellékleteként csatolásra. A diktafonnal kapcsolatos dolgot nagyon sajnálom, 
tisztázni fogom. Én úgy tudom és a Közigazgatási Hivatal is azt a tájékoztatást adta, hogy 
közhelyen, közszereplőt bármilyen következmény nélkül lehet venni, de mindenképpen 
tisztázni fogom a dolgot. 
 
Hajdu Gábor: Én kérnélek is rá, hogy tisztázd. Én ezennel felajánlok neked egy baráti jobbot. 
Ezután úgy gondolom, hogy ennek a 10 embernek egy felé kellene húznia. Sokat tudnál tenni 
valóban a falu érdekében, sokat tudnál segíteni, ha velünk lennél és nem ellenünk és a falu 
ellen. Ilyen még soha nem volt itt. Igazán nem értem, hogy hol a probléma. 
 
Elekes Péter: Ott van a probléma, hogy ki követett el hiányosságot, törvénytelenséget. 
 
Hajdu Gábor: Senki nem követett el, el kellett volna jönni az Idősek estjére. Azon a 
rendkívüli ülésen, ami összehívásra került az est előtt semmi olyan rendkívüli dolog nem 
történt, hogy neked ezt kellene csinálnod. Nem hiszem, hogy bennünk, kilencünkben van a 
hiba, illetve a településben. 
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Elekes Péter: Lehet, hogy más nem vállalja fel a véleményét, mert függ tőled, és így nem meri 
megtenni és kezdeményezni, de ettől még nem biztos, hogy nem értenek egyet velem. 
 
Hajdu Gábor: Megérteném a viselkedésedet, ha az első két ülésünkön lennénk túl, de most 
már jelentős idő eltelt, és láthatod, hogy semmi olyan nem történik, ami indokolná a te 
viselkedésedet. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
   
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József             Garaj Dániel    
     polgármester                             jegyző  
 
 
 
     
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
         Virág Imréné                              Vass András 
             képviselő                                                                 képviselő 
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